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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az olajköd lassú gyilkos, a Kormány mégsem lép fel 
ellene?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábbi fémipari munkásként, nagyon jól tudom, hogy az itt dolgozók milyen levegőt szívnak be.
Bár mérések, valamilyen különös oknál fogna nem készültek – vagy csak a dolgozók számára nem
voltak nyilvánosak, köztudottak – mégis sejtettük milyen levegőt szívünk be napi 8 órában, amikor
a tetőablakokon beszűrődő napfény sávjára tekintettünk. Ebben igazán jól lehetett látni az olajgőzt
és szálló, fémekkel teli port, amely tartós belélegzése bizony komoly egészségügyi kockázatokkal
jár. Nem járhat, jár!

Már bizonyított, hogy 90 szennyezett közegben (olajködben) eltöltött nap után drasztikusan nő a
többféle  tüdőbetegség  és  rák  kockázata.  „Az  amerikai  haditengerészet  kutatása  alapján  a  0,3
mg/m3-nél  magasabb  olajköd-koncentrációjú  levegő  már  tartós  egészségkárosodáshoz  vezet.  A
magyar határérték (5 mg/m3) ennek több mint 16-szorosa, de ennek ellenőrzése sem rendszeres.
Szlovákiában és Svédországban a szabály 1 mg/m3.”- írja a Napi.hu.

Egész egyszerűen nonszensz, hogy az erre vonatkozó kötelező előírásokat egy viszonylag egyszerű
jogszabályi  módosítással  megoldhatnák,  ám erre  láthatóan  nincsen  kormányzati  akarat.  Tisztelt
Miniszter  Úr,  Önnek  –  egészségügyi  szakemberként  –  különösen  tudnia  kellene  ezeket,  és  a
Tízparancsolat  betartása  mellett,  talán  az  ilyen  ügyekre  is  szánhatna  némi  időt  és  energiát.  De
szeretném megnyugtatni, majd én fogok rá időt szánni!

Mindezek  alapján  kérdezem  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  mit  kívánnak  tenni  a  fenti
problémakör kapcsán? Egyáltalán hajlandóak-e érdemi párbeszédre?

Várom érdemi válaszát!



Budapest, 2019. július 10.

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor
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